



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 12

23 December 2020

Dear Parents/Guardians,

**Contingency Plan regarding Half-yearly and Mock Examinations and
Pre-Mock Examination After-school ZOOM Online Tutorial Classes**

Please be informed of the following matters:

1. **Contingency Plan regarding Half-yearly and Mock Examinations**

As you may aware, due to the severe situation of COVID-19 pandemic, the Education Bureau (EDB) has announced on 21 December 2020 that face-to-face classes will continue to be suspended after the scheduled Christmas holidays until 10 January 2021. A guideline was also given to schools that **S.6 students are allowed to return to school to attend lessons or take Mock Examination** on a half-day basis.

In accordance with the announcement and guideline, parents and students please take note of the following special arrangement with effect from **4 January 2021**:

S.6 students	
4-5 January 2021	Face-to-face classes from 8:15 am – 1:20 pm
6-20 January 2021	<ul style="list-style-type: none">• Mock Examination 2020/2021 will be held in the afternoon <u>starting from 2:00 pm</u>• S.6 students are required to come to school at 1:45 pm on the days they have examination <p>(Please refer to the revised examination timetable attached; the duration of each paper remains unchanged)</p>
21 January 2021	Post-examination Activities (Details to be confirmed)
22 January to 8 February 2021	Face-to-face classes from 8:15 am – 1:20 pm
S.1-S.5 students	
From 4 January 2021 until further notice from EDB	<ul style="list-style-type: none">• Zoom lessons as usual from 8:15 am – 1:20 pm (except for 21 January)• Half-yearly Examination will be held when face-to-face classes are allowed for ALL S.1-S.5 students• The half-yearly examination syllabi for all subjects remain unchanged• A revised examination timetable will be provided in due course

2. Pre-Mock Examination After-school ZOOM Online Tutorial Classes (2020/2021)

The Mock Examination will be conducted from 6 January to 20 January 2021. To help S.6 students prepare for the examination – and in addition to the revision they do at home – students may also attend after-school ZOOM Online tutorial classes organized by the school. These tutorial classes will be held from 4 to 5 January 2021 from 3:00 p.m. to 4:00 p.m., and will be conducted by members of the teaching staff. Your child / ward is welcome to attend the class(es) of his / her choice. For details of the classes, please refer to the attachment.

Let's join hands to work together to encourage our students, your children, to work hard to realize their academic potential!

Dates: 4 and 5 January 2021

Time: 3:00 pm – 4:00 pm

Subject Department	4 Jan 2021 (Mon)	5 Jan 2021 (Tue)
Chinese Language	638 055 1548 4P1UhZ	
Chinese for NCS students	515 538 7349 w8fQvX	
English		203 487 9922 vZ8Qr2
Mathematics	823 132 7866 v26a8Z	
Liberal Studies	262 114 3033 3j7VTu	
Chemistry		754 230 4061 FUB8ax
Biology		957 501 9075 cSP17W
Physics		823 062 9561 LCb2br
BAFS		449 100 1398 R39NDq
Economics		943 189 4702 G7z2Xj
ICT	944 610 1545 aD3f4e	
Geography		795 984 0704 qj6wsd

THS	277 733 2481 R818UN	
HKDSE PED		832 517 7955 eejB42

During this challenging period of time, parents and students are required to browse our school webpage and students have to check their mailboxes in eClass every day to obtain the latest information regarding teaching, learning and examination arrangements.

I take this opportunity to wish you good health and a peaceful New Year.

Yours faithfully,

(YEUNG KWONG Mong-ha)
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二零至二零二一年度 第十二號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

各位家長/監護人:

2020年12月23日

上學期考試及模擬考試應變方案中六級模擬考試前課後 ZOOM 網上研習班

1. 上學期考試及模擬考試應變方案

由於新型冠狀病毒病大流行的嚴峻形勢，教育局已於2020年12月21日宣佈聖誕節假期後直至2021年1月10日的面授課堂將繼續暫停，並向學校發出指引，**允許中六學生以半日制課時回校上課及參加考試。**

根據公佈和指引，家長和學生請注意以下特別安排，由**2021年1月4日**起生效:

中六學生	
2021年1月4-5日	8:15 am – 1:20 pm 面授課堂
2021年1月6-20日	<ul style="list-style-type: none">● 2020/2021 模擬考試將於 2:00pm 開考● 中六學生必須在考試日子 1:45pm 回校 (請參閱經修訂的考試時間表，見本家長信附件)
2021年1月21日	試後活動(細節稍後落實)
2021年1月22日至 2月8日	8:15 am – 1:20 pm 面授課堂
中一至中五學生	
2021年1月4日至 教育局另行通知	<ul style="list-style-type: none">● Zoom 網課 8:15 am – 1:20 pm (1月21日除外)● 所有中一至中五同學上學期考試將於面授課堂恢復後進行。● 所有科目的考試範圍維持不變。● 修訂的考試時間表將在適當時候派發。

2. 「中六級模擬考試前課後 ZOOM 網上研習班」(2020-2021)

本學年中六級模擬考試將於2021年1月6日至1月20日舉行，為幫助同學準備考試，本校於2021年1月4日至1月5日下午3時至4時舉辦 ZOOM 網上研習班，由本校老師指導，歡迎 貴子女參加。詳情請參閱本家長信的英文版。

就讓學校與家長攜手合作，鼓勵同學努力學習，盡展潛能。

在這個充滿挑戰的時期，懇請家長和學生經常瀏覽我們的學校網頁，學生每天必須在 eClass 中查看電子郵箱，以獲取有關教學、學習和考試安排的最新資訊。

藉此機會祝各位身體健康，新年快樂。

此家長信可於學校網頁(<http://www.seksswk.edu.hk/>)及 eClass 家長應用程式內查閱。

Revised on 23.12.2020

S6 Mock Examination Timetable 2020-2021

Date	Room	S6A (Rm 205)	S6B (Rm 206)	S6C (Rm 202)	S6D (Rm 203)	S6E (Rm 204)
	Time	Subject	Subject	Subject	Subject	Subject
6.1.2021 Wednesday	2:00pm – 3:30pm	<i>CHIN (1) (Rm 202)</i>	2:00pm – 2:35pm	<i>#NCS Chinese (1) (School Hall)</i>		
	4:00pm – 5:30pm	<i>CHIN (2) (Rm 202)</i>	3:05pm – 4:50pm	<i>NCS Chinese (2) (School Hall)</i>		
7.1.2021 Thursday	2:00pm – 3:30pm	ENG (1: Reading)	ENG (1: Reading)	ENG (1: Reading)	ENG (1: Reading)	ENG (1: Reading)
	4:00pm – 6:00pm	ENG (2: Writing)	ENG (2: Writing)	ENG (2: Writing)	ENG (2: Writing)	ENG (2: Writing)
8.1.2021 Friday	2:00pm – 4:00pm	Liberal Studies (1)	Liberal Studies (1)	Liberal Studies (1)	Liberal Studies (1)	Liberal Studies (1)
	4:30pm – 5:45pm	Liberal Studies (2)	Liberal Studies (2)	Liberal Studies (2)	Liberal Studies (2)	Liberal Studies (2)
11.1.2021 Monday	2:00pm – 4:15pm	MATH (1)	MATH (1)	MATH (1)	MATH (1)	MATH (1)
	4:45pm – 6:00pm	MATH (2)	MATH (2)	MATH (2)	MATH (2)	MATH (2)
12.1.2021 Tuesday	2:00pm – 4:00pm	<i>#ENG (3: Listening) (School Hall)</i>				
	4:30pm – 6:00pm	<u>#CHIN (3) (Rm 202)</u>				
13.1.2021 Wednesday	2:00pm – 3:15pm	<i>BAFS (1) (Rm 202)</i>	2:00pm – 4:45pm	<i>GEOG (1) (Rm 203)</i>	2:00pm – 4:30pm	<i>PHY (1) (Rm 204)</i>
	3:45pm – 6:00pm	<i>BAFS (2A) (Rm 202)</i>	5:15pm – 6:30pm	<i>GEOG (2) (Rm 203)</i>	5:00pm – 6:00pm	<i>PHY (2) (Rm 204)</i>
14.1.2021 Thursday	2:00pm – 4:30pm	<i>BIO (1) (Rm 109)</i>				
	5:00pm – 6:00pm	<i>BIO (2) (Rm 109)</i>				

Date	Room	S6A (Rm 205)	S6B (Rm 206)	S6C (Rm 202)	S6D (Rm 203)	S6E (Rm 204)		
	Time	Subject	Subject	Subject	Subject	Subject		
15.1.2021 Friday	2:00pm – 3:30pm	<i>THS (1) (Rm 109)</i>						
	4:00pm – 5:15pm	<i>THS (2) (Rm 109)</i>						
18.1.2021 Monday	2:00pm – 4:30pm	<i>CHEM (1) (Rm 109)</i>						
	5:00pm – 6:00pm	<i>CHEM (2) (Rm 109)</i>						
19.1.2021 Tuesday	2:00pm – 3:00pm	<i>ECO (1) (Rm 202)</i>	2:00pm – 4:15pm	<i>PED (1) (Rm 203)</i>	2:00pm – 4:00pm	<i>ICT (1) (Rm 204)</i>	2:00pm – 6:00pm	<i>VAD (Rm 205)</i>
	3:30pm – 6:00pm	<i>ECO (2) (Rm 202)</i>	4:45pm – 6:00pm	<i>PED (2) (Rm 203)</i>	4:30pm – 6:00pm	<i>ICT (2) (Rm 204)</i>		
20.1.2021 Wednesday	2:00pm – 4:30pm	<i>M2 (Rm 202)</i>	2:00pm – 3:45pm	<i>URDU (2) (Rm 203)</i>	2:00pm – 3:45pm	<i>HIN (2) (Rm 204)</i>		
			4:15pm – 5:45pm	<i>URDU (3) (Rm 203)</i>	4:15pm – 5:45pm	<i>HIN (3) (Rm 204)</i>		
	5:00pm	<u>PED Practicum (Playground)</u>						

- Remarks:
- #Listening Examination
 - *Mixed class subjects in italics, students need to observe which group they belong to.*

Mrs. YEUNG KWONG Mong-ha
Principal
23.12.2020